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Protokół Nr VI/ 07 
z VI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice 

odbytej w dniu 14 czerwca 2007 r.  
                               
 
ad 1 
 VI sesja rozpoczęła się w sali obrad Urzędu Gminy w Krośnicach o godzinie 1300  

a zakończyła o godzinie 1500  . 
Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik, który powitał 
zebranych radnych, Wójta Gminy Mirosława Drobinę, Zastępcę Wójta Witolda Sitarskiego, 
Sekretarza Gminy Dariusza Stasiaka, sołtysów wsi, przewodniczących rad sołeckich, 
kierowników zakładów pracy, przedstawicieli prasy lokalnej oraz wszystkich obecnych na 
sali (lista obecności zał. nr 1 a, b, c ). 
 Z kolei Przewodniczący Rady oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 
uczestniczy 12 radnych co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik zaproponował następujący porządek 
obrad: 
1. Otwarcie, stwierdzenie quorum, odczytanie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
3. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej 
4.  Interpelacje i zapytania radnych 
 
5. Podjęcie uchwał  
     a/ w sprawie zmian  budŜetu gminy na rok 2007, 
     b/ w sprawie zmiany uchwały Nr III/10/06 z dnia 29.12.2006 r. w sprawie WPI  
         Gminy Krośnice na lata  2007-2010, 
     c/ w sprawie zgody na wystawienie weksla „in blanco” jako zabezpieczenia umowy o  
         dofinansowanie inwestycji pn. Budowa hali sportowej i kompleksu boisk  
         sportowych przy Centrum Edukacyjno-Turystyczno-Sportowym w Krośnicach, 
     d/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian w studium uwarunkowań i  
         kierunków zagospodarowania gminy Krośnice, 
      e/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  
          przestrzennego terenów w Gminie Krośnice, 
      f/ w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy   
          Krośnice, 
      g/ w sprawie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli i nauczycieli emerytów i rencistów  
           zatrudnionych w  szkołach podstawowych , gimnazjach, przedszkolach i  
           placówkach oświatowych prowadzonych  przez  Gminę Krośnice, 
       i/  w sprawie powołania Zespołu do spraw opiniowania kandydatów na ławników. 
 
6.   Odpowiedzi na wnioski i pytania 
 
7.   Sprawy róŜne 
      
8.  Zakończenie sesji 
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Wiceprzewodnicząca Rady Anna Wietrzyńska złoŜyła wniosek  o zdjęcie z porządku 
obrad w pkt 5 ppkt „f” projektu  uchwały 

---- w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Krośnice.  
Wiceprzewodnicząca A.Wietrzyńska motywowała to tym, Ŝe mieszkańcy w małym stopniu 
znają przepisy zawarte w projekcie niniejszej uchwały i wydaje się, Ŝe jest potrzeba 
przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami gminy a takŜe z przedstawicielami firm które w 
przyszłości będą odbierać odpady komunalne od mieszkańców gminy Krośnice. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik poinformował, Ŝe podobny wniosek 
miał równieŜ przygotowany radny, a zarazem pracownik krośnickiego ZUK-u Krzysztof 
Skrzypczyk. Sprawa ta była takŜe konsultowana z Wójtem Gminy. 
Wójt Gminy Mirosław Drobina  stwierdził, Ŝe zdajemy sobie wszyscy sprawę z wagi 
niewinnie wyglądającego zapisu „Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Krośnice” . Jest to bardzo powaŜny problem, jeden z powaŜniejszych jaki stoi przed 
Radą i przed Urzędem Gminy do rozwiązania. 
Na objeździe świetlic, mogliśmy się naocznie przekonać i zobaczyć jaki jest ten problem. 
Wychodząc z załoŜenia, Ŝe  sprawa ta wymaga jeszcze większej konsultacji i uświadomienia 
skali tego istniejącego problemu przychylam się do wniosku i oficjalnie zgłaszam, wycofanie 
z porządku obrad  w pkt 5 ppkt „f” tj. regulaminu utrzymania czystości i porządku, i 
przesunięcie tego tematu na kolejną sesję Rady Gminy, aby jeszcze raz na posiedzeniach 
komisji poszerzyć wiedzę i informację o tych którzy tym problemem „ śmieciowym” zajmują 
się na co dzień, którzy są nie tylko teoretykami ale i praktykami. 
Rada Gminy Krośnice przyjęła porządek obrad z wniesionym wnioskiem jednogłośnie. 
 
ad 2 
 
Rada Gminy przyjęła protokół z poprzedniej V Sesji Rady Gminy jednogłośnie. 
 
ad 3 
 
Sprawozdanie  Wójta Gminy Krośnice z działalności międzysesyjnej odczytał Wójt Gminy    
Mirosław Drobina  - które stanowi  załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Do przedstawionego sprawozdania radny Bieganek Stanisław  pytał, gdzie odbywał się 
festyn  w Policach skoro tam nie ma świetlicy? 
 
Wójt Gminy Mirosław Drobina  – wyjaśnił, Ŝe sołtys w porozumieniu z Centrum Kultury 
zorganizował festyn na wolnym powietrzu, były stoły, wyścigi w workach oraz  blok imprez 
dla dzieci i młodzieŜy. Poinformował, Ŝe podjął  juŜ działania w sprawie kontenera dla Polic 
który byłby substytutem świetlicy wiejskiej w Policach. 
 
ad 4 
 
Radni nie złoŜyli wniosków i interpelacji. 
 
ad 5 
Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik poprosił do prowadzenia pkt 5 obrad 
sesji Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Annę Wietrzyńską. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Anna Wietrzyńska  odczytywała projekty uchwał a 
Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik  poddawał je pod głosowanie i 
stwierdzał podjęcie uchwał. 
 
1. Rada Gminy Krośnice w obecności  12 radnych – w głosowaniu jawnym - jednogłośnie -  

podjęła uchwałę Nr VI /37/ 07 w sprawie zmian budŜetu gminy na rok 2007, która 
stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.      

 
2. Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych – w głosowaniu jawnym - jednogłośnie – 

podjęła uchwałę Nr VI /38/ 07 w sprawie zmiany Uchwały Nr III/10/06 Rady Gminy 
Kro śnice z dnia 29 grudnia 2006 r. w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
Gminy Kro śnice na lata 2007-2010,  która stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.  

3. Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych – w głosowaniu jawnym -  jednogłośnie – 
podjęła uchwałę Nr VI /39/ 07  w sprawie zgody na wystawienie weksla ”in blanco” 
jako zabezpieczenia umowy o dofinansowanie inwestycji pn. Budowa hali sportowej 
i  kompleksu boisk sportowych przy Centrum Edukacyjno -Turystyczno-
Sportowym w Krośnicach, która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 
4. Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych – w głosowaniu jawnym - jednogłośnie –  
      podjęła uchwałę Nr VI /40/ 07 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian w  
      studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania gminy Krośnice, która  
      stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
5. Rada Gminy Krośnice w obecności 12  radnych – w głosowaniu jawnym - jednogłośnie -   
      podjęła uchwałę Nr VI /41/ 07  w sprawie uchwalenia miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego terenów w Gminie Krośnice, która stanowi  
      załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
6. Rada Gminy Krośnice w obecności 12  radnych – w głosowaniu jawnym - jednogłośnie –  
      podjęła uchwałę Nr VI /42/ 07  w sprawie powołania Zespołu do spraw opiniowania  
      kandydatów na ławników, która stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
      Przed podjęciem uchwały  głos zabrali: 
      Radny Bieganek Stanisław – kto moŜe zgłaszać kandydatów na ławników? 
 
      Inspektor ds. obsługi Rady Gminy A.Kaczmarek -  zapoznała zebranych z art.162  
      ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. – Prawo o ustroju sądów powszechnych. 
 
      Radna Małgorzata Powszek  stwierdziła, Ŝe wszystkie informacje znajdują  się w  
      dołączonym  załączniku do uchwały. 
 
7. Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych – w głosowaniu jawnym - jednogłośnie –  
     podjęła uchwałę Nr VI /43/ 07 w sprawie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli  
     zatrudnionych w szkołach podstawowych, gimnazjach, przedszkolach oraz  
     nauczycieli emerytów i rencistów w Gminie Krośnice, która stanowi załącznik nr 9 
     do niniejszego protokołu. 
     Przed podjęciem uchwały głos zabrali: 
     Wiceprzewodnicząca Rady A. Wietrzyńska  -  pytała  o § 3 pkt 2 uchwały dotyczący  
     kwoty na zakup leków powyŜej 100,00 zł w miesiącu ? 



 

                                                           - 4 

    Zastępca Wójta Witold Sitarski  – wyjaśnił, Ŝe treść uchwały ujmująca pomoc zdrowotną  
    udzielaną w formie zasiłków pienięŜnych z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu  
    leków powyŜej 100,00 zł w miesiącu była przedyskutowana  i uzgodniona ze Związkami  
    Zawodowymi ( Związek Nauczycielstwa Polskiego i Związek NSZZ ”Solidarność” ). 
 
ad 6 
 Odpowiedzi nie było gdyŜ nie było pytań radnych. 
 
ad 7 
Sprawy róŜne 
1. Sołtys Słowik Roman – w imieniu sołtysów i wszystkich uczestników wyjazdu 

podziękował Wójtowi Gminy  za zorganizowanie wycieczki  do Międzygórza do 
Sanktuarium  Matki Boskiej ŚnieŜnej, zwrócił się takŜe z prośbą o usunięcie obumarłych 
drzew w miejscowości Bukowice szczególnie na skrzyŜowaniu ul. Wrocławskiej z drogą 
Krośnice -Twardogóra.  

      Poinformował, Ŝe jakiś czas temu suche drzewa usunięto, ale teraz pojawiły się kolejne.  
      Trzeba koniecznie zrobić z tym porządek aby nie doszło do tragedii. 
 
2. Radna Adamus Zofia – wnioskowała aby asfalt na drodze w Bukowicach posypać 

jakimś grysikiem lub kamyczkiem bo zdaniem wnioskującej asfalt podczas upału 
dosłownie się topi, robi się „lejący asfalt”, samochody się ślizgają, a dzieciom 
przyklejają się buty do drogi. 

 
3. Sołtys Skorek Marek – wnioskował o naprawę dziur na drodze do Starej Huty do której 

nie moŜna dojechać, 
 
4. Przew. Rady Sołeckiej K. Domagała – mówił o następujących sprawach: 

---- wnioskował aby w komisjach które przyznają dodatki czy stypendia dla dzieci byli    
      obecni przedstawiciele poszczególnych wsi aby wyeliminować nieuczciwych  
      wnioskodawców, 

---- podziękował w imieniu wsi za zrobiony parking obok świetlicy wiejskiej, 
-     pytał, kiedy będzie utwardzona droga  na Porębę w Łazach? 
 
Wójt Gminy Drobina Mirosław  odpowiedział na pytania następująco: 
 

---- form pomocy stypendialnych, świadczeń rodzinnych czy pomocy z GOPS jest duŜo i  
      staramy się aby przyznawanie było zawsze zgodne z prawem. Uwagę Przewodniczącego  
      Rady Sołeckiej przyjmuje jako sygnał do uwaŜniejszego przyjrzenia się kaŜdej sprawie, 

---- utwardzenie drogi na Porębę z uwagi na koszty, musi być zapisane w budŜecie i będzie 
to zrobione na następny rok, 

---- w chwili obecnej jest woŜony kamień do naprawy drogi w Grabownicy i Suliradzicach, 

---- przyjmuje uwagi radnej dotyczące topienia się asfaltu i załatania dziur na drodze do 
Starej Huty i kwestie te zostaną przekazane do Zarządu Powiatowego Dróg. 

 
ad 8 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik 
o godzinie 1500 zamknął  obrady VI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice. 
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          Protokołowała                                                       Przewodniczący Rady Gminy 
Aleksandra Kaczmarek                                                        Władysław Klucznik 


